
 

 

  
 

PROTOKOLL FRÅN ÅRSSTÄMMAN ÅR 2024 

 

 

Söndagen den 11 maj 2025 i Skärborgarnas Hus i Trosa 

 

Närvarande: 

 

Närvarolista/röstlängd bifogas originalprotokollet. Inga fullmakter presenterades. 

 

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

1. Val av ordförande för stämman 

 
Jonas Eklund väljs som ordförande för stämman 

 

2. Val av sekreterare för stämman 

 

Kerstin Alksäter väljs som sekreterare för stämman 

 

3. Val av två justerare att jämte ordföranden underteckna protokollet 

 

Eghert Holm och Patrick Sundberg väljs som justerare. 

 

5. Årsstämmans behöriga utlysande 

 

Att årsstämman varit utlyst i behörig tid fastställs. 

 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse och resultat- och balansräkning för GA2 respektive GA3 

för år 2024 

 

Gunnar Karlsson går igenom verksamhets- och de ekonomiska berättelserna. Owe Gustafsson och 

Eghert Holm fyller på om arbetet med allmänna platser/skogsvård och bryggområdena. Ordföran-

den lämnar öppet för frågor. 

 

Berättelserna läggs till handlingarna. 

 

7. Revisionsberättelse 

 

Revisor Marja Holm går igenom arbetet med revision, ger styrelsen beröm för väl utfört arbete och 

föreslår att styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 

 

8. Fastställande av balans- och resultaträkning samt vinstdisposition 2024 

 

Balans- och resultaträkning samt vinstdisposition enligt styrelsens förslag fastställs. 

 

9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

 



 

 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024 

 

10. Motioner 

 

En motion har inkommit från Marica Holm, där motionären föreslår en höjning av arvodet för sty-

relsen och övriga roller kopplat till styrelse- och samfällighetsarbetet från ett till två prisbas-

belopp/år.  

 

Eftersom motionen rör ersättning till styrelsens ledamöter och andra funktionärer har styrelsen inte 

behandlat motionen utan överlåter till stämman att ta ställning till motionen.  

 

BESLUT: Efter diskussion antas motionen.  

 

11. Valberedningens utskick 

 

Valberedningen, genom Marica Holm, redogör för förslaget på styrelseledamöter, revisorer och val-

beredning. Två ordinarie styrelseledamöter Owe Gustafsson och Sam Eriksson avgår. 

 

Gunnar Karlsson tar tillfället i akt att avtacka Owe och Sam med en gåva för deras mångåriga osjäl-

viska arbete för vår ö och vår förening. Owe berättade historiska utdrag från sitt nästan 30 åriga ar-

bete för föreningen. 

 

12. Beslut om antalet ledamöter samt suppleanter 

 

BESLUT: Antalet ordinarie ledamöter ska vara sex och antalet suppleanter ska vara tre. 

 

13a. Val 

 

På frågan från ordföranden om beslut kan tas för alla val ihop föreslogs att fråga om valberedning 

tas separat, då ytterligare förslag presenteras på stämman. 

 

Nedanstående BESLUTAS av stämman: 

 

Ordinarie ledamöter 

Till ordförande på 2 år väljs Gunnar Karlsson 

Claes Kindstrand    nyval 2 år 

Eghert Holm           nyval 2 år 

 (Kerstin Alksäter, Mats Dragon och Örn Lagerqvist har 1 år kvar) 

 

Supplanter 

Lennart Spång   nyval 1 år 

Tommy Spång    nyval 1 år 

Sari Smitt Elo    Nyval 1 år 

 

Revisorer  

Marja Holm ordinarie   nyval 1 år 

Yulianto Blom   ordinarie nyval 1 år 

Liz Borg     suppleant nyval 1 år 

 

13b. Val av valberedning 

 



 

 

Två förslag finns på valberedning. 

 

a) Ett förslag från valberedningen: 

Olle Bodin     nyval 1 år 

Christine Gårdebäck   nyval 1 år 

Marica Holm (sammankallande) nyval 2 år 

 

 

b) Ett förslag från Kenth Tegel som framförs under stämman: 

Kenth Tegel, sammankallande 

Peter Söderberg 

Seth Samuelsson 

 

BESLUT: Stämman antar valberedningens förslag till valberedning.  

 

14. Fråga om styrelse-, valberedning- och revisorsarvoden 

 

BESLUT: Årsarvodet fastställs till max 100 % av två prisbasbelopp att fördelas av styrelsen. 

 

15. Förslag till budget och fastställande av ordinarie årsavgifter 

 

Gunnar Karlsson går igenom styrelsens förslag på budget 2025 och förslag på årsavgift. Han redo-

gör för styrelsens förslag på uppbyggnad av vägfond (se bilaga till originalprotokollet)  och hur det 

kan se ut om kommunen övertar vägansvaret.  

Styrelsen ber om årsstämmans beslut om inriktning av styrelsens fortsatta arbete med vägar utifrån 

följande två alternativ: 

 

a) ska samfälligheten fortsätta ta ansvaret för vägarna och bygga upp en vägfond, eller 

b) ska styrelsen arbeta för att kommunen övertar ansvaret. 

 

BESLUT: Samfälligheten fortsätter ta ansvaret för vägarna och bygger upp en vägfond. 

 

16. Övriga frågor: fullmakt 

 

Inga fullmakter har lämnats in. 

 

17. Övriga frågor 

 

a) Maria Rönn Salander från Trosa kommun informerar om planerna för hushållsnära sophante-

ring/återvinning. Varje fastighet får två soptunnor med fyra kärl i varje. Tömning sker var fjortonde 

dag respektive en gång/månad. Soptunnorna placeras vid tomtgränsen vid tömningstillfällena. Vis-

ning av kärl etc. görs den 17 maj vid grusplanen Äventyrsgolfen i Trosa, 31 maj vid Vagnhärads 

centrum och 14 juni vid Kyrkskolan, Västerljung. Mer info finns på kommunens hemsida. 

Styrelsen förbereder en skrivelse till kommunen där vi gör gemensam sak med Samfälligheterna 

Stensund och Lagnö gällande en möjlighet till annan lösning med framförallt hänsyn till belastning 

på våra vägar. 

 

b) På fråga om delning av tomter som är mindre än 4000 kvm redogör Gunnar för att ny detaljplan 

måste göras. Frågan gäller möjligheter till översyn av storleken på tomter kopplat till önskan om 

möjlighet till styckning av tomter mindre än idag gällande ca 4000kvm. Gunnar förtydligar att detta 

endast kan hanteras via en ny detaljplan som dels skulle driva stora omkostnader i sig men också 

indirekt inbegripa övertagande av huvudmannaskap för vägarna vilka årsstämman klart sagt nej till. 



 

 

  

c) På fråga om muddring av kanalerna informerar Eghert om att vid en årsavgift för GA3 på ca 

1200:- - 1500:-  har GA3 pengar att muddra en kanal ungefär var 3:e år. Kostar ca 300.000 kr att 

muddra Edanö kanal, till detta tillkommer frågan om uppläggning av muddermassor. Tillstånd, plats 

och kostnad, som behöver utredas mer för att bättre kunna uppskatta kostnaderna. 

 

18. Årsstämmans avslutande 

Då inget övrigt fanns att tillägga avslutade ordföranden stämman. 

 

 

 

 

 

Jonas Eklund       Kerstin Alksäter  

Ordförande för stämman     Sekreterare för stämman 

 

 

 

 

Eghert Holm       Patrik Sundberg 

Justerare       Justerare 


